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Pražské stavební předpisy pravděpodobně budou potřebovat notifikaci unijními orgány. Jisté to ale není –
podle náměstka pražské primátorky Matěje Stropnického sice příslušný orgán EU (Evropská komise) na
oficiální dotaz odpověděl, že pokud jsou pražské stavební předpisy technickým předpisem, tak je
notifikace nutná. „Ovšem EK se už nevyjádřila k tomu, zda pražské stavební předpisy jsou nebo nejsou
technickým předpisem,“ podotkl Stropnický. Naproti tomu náměstek ministryně pro místní rozvoj Ondřej
Votruba je toho názoru, že notifikace bude nutná už proto, že Praha je zároveň krajem a ty musí podobné
dokumenty nechat notifikovat automaticky. Jinak podle něj bude záležet také na tom, co dvě chystané
novely PSP (technická a věcná) budou obsahovat – budou-li v nich nějaké technické požadavky na výrobky
nebo na části staveb, pak bude souhlas EU rovněž nutný.

Bývalý ředitel IPR, který PSP zpracoval, Tomáš Ctibor se loni v listopadu téma notifikace označil za
zástupné: „Kritika PSP je účelová. Zmíním jenom problém notifikace PSP unijními institucemi. My jsme to
zkoumali – a zatím se stavební předpisy v Bruselu notifikovaly jen v jednom jediném případě. Notifikují se
totiž výrobky, produkty, nikoli předpisy. Navíc jsou notifikace povinné jen pro celostátní normy, zatímco
PSP pochopitelně platí jen v Praze.“

Podle M. Stropnického by „nové“ PSP měly vstoupit v účinnost buď
 v září tohoto roku nebo až v lednu roku příštího – právě v závislosti na případné potřebě nofitikace.
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